
Program setkání 5.11.2024 

1. Diskuse s panem školníkem 

2. Výsledky sběru papíru 

3. Třetí oběd na přání 

4. Návštěva zastupitelstva 

5. Podrobnosti k připravovaným listopadovým akcím 

 

1. Pan školník navštívil naše jednání a požádal parlamenťáky, aby ve třídách 

prodiskutovali, jak se chovat v šatnách a jak zacházet s ovocem, které dostáváme ve 

školní jídelně, aby i v těchto prostorách školy bylo příjemné být.  

2. Při podzimní sběru jsme vybrali 2060 kg papíru a obdrželi jsme 1030 Kč. Děkujeme 

všem, kteří se akce zúčastnili. 

3. Navrhli jsme další oběd na přání, budou to masové kuličky, rajská polévka a dezert. 

Termín po dohodě naplánuje paní vedoucí školní jídelny. 

4. Na zastupitelstvu obce ve středu 6.11.2024 prezentovali Jirka a Kuba a paní 

koordinátorky, jak náš parlament funguje, kolik má členů, kdy se scházíme, jaké akce 

proběhly a jaké plánujeme. Současně jsme požádali o příspěvek na akci pro veřejnost, 

kterou plánujeme uspořádat v roce 2025. Shodli jsme se na odpoledni deskových her. 

Zastupitelstvo bude schvalovat rozpočet na příští rok na zastupitelstvu 13.12.2024.   

5. Osmáci nám přiblížili, jak proběhne Den nekuřáků 21.11.2024. Připraví pro ostatní 

plakáty a upoutávky, které budou prezentovat ve vestibulu školy. Každý bude mít 

možnost si je během dopoledne prohlédnout a zamyslet se nad jejich sdělením.  Paní 

koordinátorka Jana Koudelková připravila s dětmi z 1. třídy plakáty na Plyšákový den, 

který bude 29.11.2024. Plakáty vyvěsíme na obvyklých místech ve škole. A pak už jen 

stačí přinést si svoji oblíbenou plyšovou hračku a prožít s ní jedno školní dopoledne.  


